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1. Údaje o organizácii 
 
Registrácia:           Okresný úrad Košice, odbor všeobecnej vnútornej správy,  
                                Komenského 52,  04126 Košice 
Dátum registrácie: 20.10.2017, pod č. OVVS/28/2017, ako nezisková 
organizácia poskytujúca všeobecne prospešné služby 
 
Názov:                   RADA SENIOROV mesta Košice, n.o. 
Sídlo:                     Trieda SNP 1280/48A, 040 11 Košice – Západ 
IČO:                        51184389 
DIČ:                        2120618104 
Doba trvania:       na dobu neurčitú 
Pôsobnosť:            Slovenská republika 
Bežný účet:           2601329644/8330 
IBAN:                      SK5783300000002601329644 
 

Orgány organizácie 
 
Správna rada organizácie: 
Ing. Anton Paľovčík, predseda, bytom ul. 1. mája 495/15, 040 18 Košice     

PhDr. Eva Bombová, členka, bytom Košice, Markušova 11,  040 11 Košice                 

František Hlaváček, člen, bytom Košice, Kurská 18, 040 22 Košice  

Ing. Ján Bartko, člen, bytom Košice Ťahanovské riadky, 040 01 Košice 

Ing. Ladislav Varga, člen, bytom Junácka 1685/10, 040 01 Košice   

Revízor: 

Riaditeľ: JUDr. Ján Caban, bytom Košice, Lesnícka 17, 040  11 Košice 

Účtovníčka: Ing. Ferencová Marta, bytom Borovicová 1, 040 15 Košice  

Asistentka riaditeľa: Šarlota Rajnecová, Paulíniho 68, 040 11  Košice 

Asistent pre športové aktivity: Ing. Jaroslav Fotta, Svidnícka ul. Košice 
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2. Správa o činnosti neziskovej organizácie Rada seniorov mesta 

Košice, n.o. 

Správna rada, 

podľa č. 2 Štatútu organizuje a riadi vzdelávacie, záujmové, kultúrne, 

pohybové aktivity pre seniorov mesta Košice prostredníctvom klubov 

seniorov Denných centier, Občianskych zdruţení v meste Košice.  

Realizácia týchto aktivít a súčasne poskytovanie informačných sluţieb 

sa vykonáva prostredníctvom Rady seniorov mesta Košice, ako 

riadiacej, koordinačnej a realizačnej inštitúcie. 

Rade seniorov mesta Košice, podlieha 35  klubov seniorov, Denných 

centier seniorov a Občianskych zdruţení seniorov  v meste Košice.  

Porady predsedov klubov sa konajú jeden krát mesačne, spravidla  v 

prvú stredu v mesiaci. Rada seniorov má vypracovaný Plán podujatí 

a akcií v Kalendárnom pláne na príslušný rok. Tento dokument je 

súčasne predkladaný ako príloha ku Ţiadosti o finančnú dotáciu pre 

MMKE a Mestské zastupiteľstvo.   

 Napriek nepriaznivým okolnostiam, ktoré obmedzovali konanie 

väčšiny plánovaných akcií na rok 2021, bol Plán podujatí 

vypracovaný. Vychádzalo sa z predpokladu priaznivého vývoja 

situácie a jej zlepšovania sa.  

Vzhľadom k mimoriadnym okolnostiam v ktorých Rada seniorov 

vykonávala svoju organizátorskú a riadiacu aj realizovateľnú činnosť, 

boli aj jednotlivé aktivity organizované v krátkodobých intervaloch 

(mesiacoch) vrátane ich konania a kopírovali moţnosti aktuálneho 

uvoľňovania protiepidemiologických opatrení.   
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V  roku 2021, podľa Kalendárneho plánu ako aj z poţiadaviek 

a usmernení z MMKE ktoré súviseli s informáciami poskytovaných ku  

Covodu-19, boli uskutočnené tieto podujatia a akcie: 

- Január, spracovanie adresára e –mailových adries z členov 

jednotlivých klubov pre šírenie občasníka Newsletter mesta 

Košice, podľa poţiadavky MMKE. Pre tento účel bola 

postúpených pre elektronickú distribúciu 150 e-mailových adries 

s reálnou čítanosťou cca 500 čitateľov. 

- Spracované bolo Organizačné zabezpečenie pre realizáciu 

vedomostnej súťaţe seniorov pod názvom e –olympiáda. 

Patronát nad aktivitou prevzal primátor mesta Jaroslav Polaček. 

- Pri stretnutiach so seniormi v rámci obmedzených moţností bolo 

konštatované, ţe toto obdobie mimoriadne nepriaznivo vplývalo 

na seniorov, osobitne na seniorov, ktorí sa uţ predtým 

zúčastňovali klubových aktivít. 

- Február, pozitívne prijímané ocenenia Starosta roka, udeľované 

Radou seniorov v roku 2019 vybraným starostom MČ, boli 

podnetom pre vypracovanie návrhov na všetkým starostov mesta 

Košice. Ocenenie Starosta roka za rok 2020, s osobitným 

dôrazom za starostlivosť o seniorov aj v roku 2021, prevzalo 

všetkých 22 starostov MČ.  

     Predsedovia klubov boli v celom epidemiologickom období 

informovaní o poţiadavkách  

     a povinnostiach pre ochranu zdravia, z úrovne MMKE a Úradu 

verejného             

     zdravotníctva. 



-5- 

- Počnúc 3.2.2021 bola na webovej stránke Rady seniorov 

uverejňovaná vţdy nová skupina otázok e –olympiády s rôznym 

všeobecným aj odborným zameraním. 

- Marec, pokračovalo riešenie druhej skupiny otázok 1. ročníka 

vedomostnej súťaţe. V rovnakom mesiaci bola súťaţ ukončená. 

- Na MMKE bol dohodnutý termín, spôsob vyhodnotenia a 

 ocenenia najúspešnejších riešiteľov, za účasti primátora mesta 

a námestníčky primátora.. 

- Neustále trvali prísne obmedzenia v pohybe občanov, vrátane 

vymedzovania hodín na nákupy pre seniorov. 

- Apríl, postupne dochádza k uvoľňovaniu protiepidemiologických 

opatrení. Uvoľňovali sa obmedzenia pri mobilite obyvateľov. Po 

intervenciách na zvýšenie ochrany seniorov v kritických 

a krízových situáciách, bolo v spolupráci s odborom sociálnych 

vecí MMKE, iniciované stretnutie v DDS na Garbiarskej, kde je 

aktívny záchranný systém S –fón. Po úvodnej prednáške na 

zasadnutí Rady seniorov  boli vykonané prednášky vo viacerých 

kluboch seniorov.  

- V mesiaci apríl, bola podpísaná Zmluva o poskytnutí dotácie na 

rok 2021 

- Máj, mesto Košice a MČ sa postupne dostávali do priaznivejších 

farieb v rámci corona - automatu. Na základe uvedeného sa 

mohli začať stretávať seniori v externom prostredí s postupným 

nárastom zúčastnených 

- RS na podporu aktivizácie stretávania sa, motivačne podporila 

seniorov poskytovaním občerstvenia, (bagety a minerálky) na 

týchto akciách, trvajúcich minimálne viac ako 3 hodiny 
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- Uskutočnili sa prvé kontakty s  DPMK, pre spoluprácu pri akciách  

- seniorov mesta Košice. 

- Na zasadnutí RS boli podané informácie o pripravovanej 

prezentácii Dní Ukrajiny a súvisiacej výstave ruských bábik 

v kniţnici pre mládeţ v Kulturparku, ktorú navštívili viaceré kluby. 

- Predsedovia klubov boli v tomto období informovaní 

o poţiadavkách a povinnostiach pre ochranu zdravia, z úrovne 

MMKE a Úradu verejného zdravotníctva. 

- Jún, dňa 16.6. sa uskutočnilo v pavilóne Alfa za dodrţania 

dôsledných protiepidemiologických opatrení, zasadnutie Rady 

seniorov. Dňa 15.6. za účasti primátora mesta boli vyhlásené 

výsledky vedomostnej súťaţe. 

-  V obmedzenom reţime boli sprístupňované aj priestory pavilónu 

November. Inštalovali  sa v ňom úchytky pre šípky a označená 

bola hracia plocha pre bocca. Začali sa prvé celoročné súťaţe 

v športových disciplínach v stolnom tenise, petangu, bowlingu, 

šípkach a bocca. 

- Kluby aktívne začali obnovovať stretnutia v externom prostredí, 

vyuţívajúc pri tom poskytnutie občerstvenia. Týchto podujatí, sa 

opakovane zúčastňovalo podľa prezenčných listín od 25 do 85 

seniorov.  

- Pre platné obmedzenia, museli byť zasadnutia Rady seniorov 

konané v pavilóne Alfa, v Kulturparku. 
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- Júl, august. Letné mesiace, znamenali aj významne zmeny 

v uvoľňovaní obmedzujúcich opatrení. Pre kluby to znamenal 

pozitívny impulz a obnovu aktivít z minulosti. 

- Pre oficiálne  súťaţe sa začal oficiálne vyuţívať pavilón 

November na šípky a boccu. Podľa počasia sa konali súťaţe 

v petangu. 

- V rámci podujatí Košického hudobného leta sa konali prvé 

hudobné prehliadky a čaje o piatej v Mestskom parku 

- Napriek tomu, ţe klubové priestory sú v letných mesiacoch 

zatvorené, postupne sa otvárali pre stretnutia seniorov. 

- September, dňa 8.9. sa uskutočnilo po prázdninové zasadnutie 

Rady seniorov. 

Predsedovia informovali o uskutočnených aj pripravovaných 

podujatiach organizovaných v kluboch. Pripravovala sa 

prehliadka skupín a súborov v Kultúrparku.    

- Dňa 23.9.2021 sa uskutočnila pred pavilónom Alfa Seniorská 

hviezda s mimoriadnym, pozitívnym ohlasom, ţe sa podarilo toto 

podujatie aj v roku 2021 uskutočniť. Bolo dohodnuté, ţe 

prehliadky budú 4x ročne. 

- Nová športová súťaţ klubov pod názvom Športový päťboj sa 

uskutočnila na Alejovej. Súčasne sa za odohraté časti 

športových súťaţí boli vyhlásené výsledky. 

- Október, po predchádzajúcich konzultáciách na MMKE a po 

dohovore s primátorom mesta bolo dohodnuté, ţe primátor  



-8- 

- mesta Jaroslav Polaček navštívi postupne v ich klubových 

priestoroch všetky kluby. 

- Na porade dňa 6.10.2021 o tejto skutočnosti informovali 

zástupcovia Magistrátu pán Herrgott a pani Valigurská. Prvým 

navštíveným klubom bol Senior klub Sever. Ďalej nasledovali 

Šaca, Juh Krásna,  Západ. Všetky návštevy sa uskutočňovali 

stále v rámci obmedzených moţností počtu zúčastnených vo 

vnútorných priestoroch. 

- Vzhľadom ku tomu, ţe sa v rámci pretrvávajúcich obmedzení 

nemohol  čerpať rozpočet RS podľa poloţiek  a po súhlase s 

MMKE bolo dohodnuté, ţe všetky kluby ktoré pán primátor 

navštívi, si môţu zakúpiť športový inventár pre externé aj interné 

aktivity. Táto myšlienka mala v kluboch mimoriadne priaznivý 

ohlas. 

- November, priaznivá atmosféra umoţňovala obnovu aktivít 

v kluboch. Primátor mesta,  v sprievode p. Bombovej, navštívil 

kluby Pereš, KKS Západ, KVP, Myslava, Vitalita, Csemadok. 

Ţiaľ, vzhľadom ku pretrvávajúcej pandémii, boli tieto návštevy 

ukončené a preloţené na rok 2022. 

- Súčasne bolo dokúpené športové vybavenie pre RS a pre aktivity 

ktoré boli plánované v pavilóne November. 

-  Postupne sa začali uverejňovať otázky prvej časti, druhého 

ročníka vedomostnej  súťaţe. 

- December, opäť pre zhoršenie zdravotnej situácie sa nekonalo 

zasadnutie Rady seniorov. 

-  
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- Kluby podľa dohodnutého postupu podľa počtu členov, 

zodpovedne pristúpili na zbierke financií na pokrytie 10% 

spoluúčasti na dotácii z MMKE. 

- Riaditeľ bol po celý rok prostredníctvom elektronickej 

komunikácie v kontakte s predsedami klubov súbormi 

a skupinami. Podstatnú časť podujatí navštívil.                                                      

 

3. Administratíva.  

Počas celého roka 2021 napriek obmedzujúcim okolnostiam sa riadne 

vykonávali finančné operácie, ktoré viedla, evidovala a vykazovala  

v intervalových termínoch Eva Ondrová. Po jej žiadosti o uvoľnenie z funkcie 

prijala túto funkciu Ing. Marta Ferencová, ktorá už vykonávala aj záverečné 

finančné operácie na konci roka 2021.  

Základné dokumenty Rady seniorov v komunikácii s MMKE sú Žiadosť 

o poskytnutie dotácie na nasledujúci rok. Rozpočet a  použitie finančných 

prostriedkov na príslušné požadované obdobie. Zmluva o poskytnutí 

finančnej dotácie na činnosť Rady seniorov mesta. Tieto dokumenty sú 

k posudzuje Správna rada Použitie finančných prostriedkov sa  priebežne 

aktualizuje,  vychádzajúc z aktuálneho čerpania v polročných intervaloch.  

Primátor mesta Jaroslav Polaček, absolvoval v priebehu roka návštevy 

klubov, kde informoval o zámeroch mesta v rozvoji mesta Košice. Návštevy 

primátora mesta Košice boli plánované na začiatok roka 2020, pre Covidové 

obmedzenia sa tieto začali uskutočňovať v druhej polovici roka 2021. Po 

vymenovaní pani Evy Bombovej za splnomocnenkyňu primátora pre 

seniorov mesta Košice, sa aktívne týchto návštev v kluboch zúčastňovala.  
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Súčasne prezentovala aj svoje návrhy na realizáciu zážitkových aktivít 

seniorov.  

Organizáciu športových súťaží realizovali a organizačne pripravovali, pani 

Repaská, bowling, pani Gergeľová bocca, pán Simko šípky, pani Bruderová  

stolný tenis, pán Fotta kolektívne súťaže. V roku 2021 sa neuskutočnili čaje 

o piatej v Kultúrparku. Pokračovali skúšky súborov a skupín podľa potreby v 

Kulturparku. S prestávkami prebiehali v pavilóne November aj pohybové 

cvičenia ktoré viedol Ján Hogya.   

V roku 2021 sa uskutočnili len 4 zasadnutia Rady seniorov. Každá porada 

bola riadne zvolaná a bol z nej spracovaný Zápis. Kompletná dokumentácia 

bola distribuovaná klubom seniorov a vybraným útvarom MMKE 

4. Rada seniorov a MMKE    

Neuskutočnili sa podujatia pre seniorov v Spoločenskom pavilóne. 

Uskutočnilo sa len p- odujatie ku Mesiacu úcty k starším v obmedzenom 

rozsahu. O plánovaných podujatiach v meste Košice z úrovne MMKE 

pravidelne podával na zasadnutiach informácie  RS pán Richard Herrgott. 

Záver 

Obdobie dvoch covidových  rokov 2020 – 2021, významne ovplyvnilo aj 

aktivity Rady seniorov a klubov seniorov. Z masových súťaží a prehliadok sa 

v obmedzenom rozsahu konali len športové súťaže. Aj keď je predmetom 

hodnotenia rok 2021, ďalšie obdobie  vo veľmi krátkom čase ukázalo, že 

prestávka nijako neubrala zo záujmu a z aktivít seniorov. Vo veľmi krátkom 

čase sa konali všetky spevácko tanečné, aj športové podujatia, ktoré sa 

v uplynulé roky nekonali v plnom rozsahu. 
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Členstvo seniorov v kluboch, OZ a DC mimoriadne pozitívne  pôsobilo 

v celom zložitom období. Aj v tomto čase prebiehala aktívna vzájomná 

komunikácia, preukazujúca vzájomný záujem, spolupatričnosť a vzťah ku 

klubom a klubovým aktivitám. Seniori  o- pakovane    oceňovali možnosť 

využívania kontaktov z klubových aktivít. Nachádzali pomoc, radu aj 

potrebné usmernenia pri ocitnutí sa v núdznej situácii. Potvrdil sa úzky vzťah 

členov klubov a ich spolupatričnosť ku príslušnej MČ. Všeobecne boli 

oceňovania prístupy pomoc aj rady od zamestnancov miestnych úradov 

samosprávy. Nové aktivity organizované RS si okamžite získavali svoju 

podporu aj potvrdzujúcou účasťou.  

Členovia Správnej rady svojou účasťou na vybraných akciách, podporili ich 

priebeh a aktívne pristupovali ku ich zabezpečovaniu. 

Kluby na podporu ich doterajšej činnosti prevzali ocenenia Klub roka 2020 – 

2021 a aj pri stretnutiach s primátoroch mesta Jaroslavom Polačekom, pri 

jeho návštevách v kluboch,  tento titul, toto ocenenie, mimoriadne 

vyzdvihujú 

Súčasne toto obmedzujúce obdobie potvrdilo, že Rada seniorov prejavila 

svoju funkciu a poslanie, riadiť, usmerňovať a poskytovať seniorom 

všestranné možnosti pre realizáciu sa v dôchodkovom veku. 

Košice 15.6.2022 

Spracoval a predkladá:                                             JUDr. Ján Caban riaditeľ  

 

 

 



 

 

 

 

  Správa o hospodárení Rady seniorov mesta Košice n,o,za rok  2021 

V roku 2021 hospodárila organizácia s nasledovnými finančnými  

prostriedkami: 

Príjem: 

Počiatočný stav pokladne k 01.01.2021              86,60 € 

Počiatočný stav banka       k 01.01.2021                 10,95 € 

Príspevky od iných organizácií       825,83 € 

Dotácia mesta Košice                8 830,24 € 

Celkom  príjem     9 753,62 € 

Náklady na činnosť : 

Kancelárske potreby       248,32 € 

Materiál        1 334,26€ 

Pohostenie – akcie       2147,22€ 

Krátkodobý hmotný majetok      1665,50€ 

Celkom spotreba materiálu:     5395,30 € 

Cestovné        237,29 € 

Telefónne poplatky       330,- € 

Ostané služby         293,25 € 

Reklamné predmety, darč poukážky     1199,04€ 

Služby celkom:       1822,29 € 



Mzdové náklady       1210,- € 

Zákonné soc.poistenie                    239,53 € 

Osobné náklady celkom     1449,53€ 

Náklady  spolu:       8 904,41 € 
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Stav k 31.12.2021 

- Pokladnica       98,53 € 

- Banka       750,68 € 

- Spolu:       849,21 € 

 

Košice, 20.06.2022 

 

Spracovala a predkladá: Ing.Marta Ferencová - účtovníčka   

Schválil:  JUDr. Ján Caban - riaditeľ 

 

 

 

 

 
 
 


